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2012Z14725 

Vragen van de leden Van der Werf en De Rouwe aan de minister van 
Economische Zaken, Landbouw en Innovatie over het artikel «Plannen voor 
stroom uit aardwarmte»(ingezonden 25 juli 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Plannen voor stroom uit aardwarmte»?1 

Vraag 2
Kunt u beschrijven voor welke gebieden en welke diepten recent opsporings-
vergunningen voor aardwarmtebenutting zijn aangevraagd? Klopt het dat de 
opsporingsvergunningen door één partij zijn aangevraagd? Is het waar dat de 
opsporingsvergunningen een gebied ter grootte van ongeveer een kwart van 
Nederland beslaan? 

Vraag 3
Kunt u de procedure beschrijven die bij deze aanvraag door het ministerie 
wordt gevolgd? 

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat een opsporingsvergunning voor zulke grote oppervlak-
ten door één partij wordt aangevraagd? 

Vraag 5
Bent u van mening dat aan een aanvraag voor een opsporingsvergunning 
een concreet projectplan ten grondslag moet liggen? 

Vraag 6
Zijn er inmiddels, nu de aanvraagtermijn van 13 weken bijna is verstreken, 
concurrerende aanvragen ingediend? 

Vraag 7
Wat gebeurt er als er geen concurrerende aanvragen worden ingediend? 

Vraag 8
Welke verdiensten haalt de overheid uit deze activiteiten?

1 Het Nederlands Dagblad, 30 juni 2012.
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